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Sprawozdanie z posiedzenia Zespołu Koordynacyjnego programu B.138 FM w 
dniu 22.08.2023r.

Zebranie odbyło się zgodnie z wcześniej ustalonym programem. Zostało 
przeprowadzone w trybie on-line.

Agenda
1. Otwarcie zebrania.
2. Przedstawienie protokołu z poprzedniego zebrania. Głosowanie jawne nad 
przyjęciem protokołu.
3. Przedstawienie i zaopiniowanie przesłanych wniosków kwalifikacyjnych 
(n=9)
4. Rejestr SMPT -  stan aktualny. Dyskusja.
5. Wolne wnioski
6. Podsumowanie. Ustalenie terminu kolejnego spotkania

Prowadząca zebranie: Przewodnicząca Zespołu- prof. dr hab. med. Beata 
Zakrzewska-Pniewska.
Obecni Członkowie Zespołu:

Prof. dr hab. n. med. Halina Bartosik-Psujek 
Prof. dr hab. n. med. Waldemar Brola 
Prof. dr hab. med. Krystyna Mitosek-Szewczyk

W związku z brakiem quorum (obecne 4 osoby z prawem głosu) Prof. Zakrzewska- 
Pniewska zapytała na wstępie obecnych on-line przedstawicielek NFZ i MZ, czy 
formalnie jest możliwe, by głosowanie odbyć także w wersji e-mailem; uzyskano 
odpowiedź twierdzącą.

Poniżej wymienione osoby nieobecne on-line przesłały do dnia 29.08.2023r. e
maile z akceptacją wszystkich wniosków (ich przyjęcia a w dwóch przypadkach 
odrzucenia)

Prof. dr hab. n. med. Alina Kułakowska 
Dr hab. Monika Nojszewska 
Prof. dr hab. med. Barbara Steinborn 
Prof. dr hab. med. Sergiusz Jóźwiak 
Prof. dr hab. med. Monika Adamczyk-Sowa

Zaproszeni goście: Pani Agata Rodak (NFZ), Pani Justyna Wilk, (MZ).

Przewodnicząca powitała osoby uczestniczące w posiedzeniu i przedstawiła 
agendę spotkania

Przeprowadzono głosowanie nad akceptacją protokołu z poprzedniego zebrania 
zespołu -  100% akceptacja członków zespołu.
Następnie przeprowadzono głosowania nad następującymi wnioskami 

kwalifikacyjnymi (referowała Przewodnicząca zespołu, Pani prof. Beata Zakrzewska- 
Pniewska):
1. Pacjentka, lat ■ ,  z Oddziału Klinicznego Neurologii w Lublinie, wniosek
kierowany przez -  100% akceptacja członków zespołu
2. Pacjentka, lat ■ ,  z Kliniki Neurologii we Wrocławiu, wniosek kierowany przez ■
■ -  100% akceptacja członków zespołu pod
warunkiem ścisłego monitorowania bezpieczeństwa terapii, z uwagi na wiek chorej.
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3. Pacjentka; lat ■ ,  z Kliniki Neurologii w Katowicach-Ochojcu, wniosek kierowany
przez -  100%  akceptacja członków zespołu.
4. Pacjentka, lat ■ ,  z Oddziału Neurologii w Gdańsku Zaspa, wniosek kierowany
przez 100% akceptacja członków zespołu.
5. Pacjentka, lat ■ ,  z Oddziału Neurologicznego w Płocku, wniosek kierowany przez

-  100% akceptacja członków zespołu.
6. Pacjentka, lat ■ ,  z Oddziału Neurologicznego WSZ wToruniu, wniosek kierowany
przez 100% akceptacja członków zespołu.
7. Pacjentka, lat ■ ,  z Oddziału Neurologii 5. Wojskowego Szpitala w Krakowie,
wniosek kierowany przez -  wniosek odrzucono (100%), gdyż
dokumentację podpisał lekarz rezydent a nie specjalista neurolog.
8. Pacjent, lat ■ ,  z Poradni Neurologicznej w Rzeszowie, wniosek kierowany przez

-  wniosek odrzucono (100%), gdyż 
dokumentację podpisał lekarz rezydent a nie specjalista neurolog.
9. Pacjentka, lat ■ ,  z Kliniki Neurologii Wojskowego Instytutu Medycyny Lotniczej
w Warszawie, wniosek kierowany przez i odrzucony poprzednio, gdyż wg
wcześniejszej dokumentacji pacjentka pozostawała w trakcie badań w kierunku 
. . . . . . . . . . . . . . .......... . . . . . . . . . . . . . . . . . ........... . . . . . . . . ..... . . .  Uzupełniono szczegółową 
dokumentację, ............................................................ 100% akceptacja członków 
zespołu.
W kolejnej części posiedzenia on-line przedyskutowano kwestię systemu SMPT. 
Prof. Beata Zakrzewska-Pniewska powiedziała, że zostało wysłane pismo z ramienia 
NFZ w sprawie uwag do SMPT do AOTMiT-u nie uzyskano żadnej odpowiedzi. Na 
poprzednim posiedzeniu Pan prof. Sergiusz Jóźwiak zasugerował, aby 
przedstawiciel AOTMiT dołączył do spotkania Zespołu Koordynacyjnego w celu 
usprawnienia prac nad systemem SMPT -  tą kwestią miała zająć się Pani Agata 
Rodak ale dotychczas nie uzyskała odpowiedzi. Pani prof. Halina Bartosik-Psujek 
jeszcze raz podkreśliła, że w obecnym projekcie systemu SMPT są błędy 
merytoryczne i system w obecnej formie nie powinien być wdrożony. Na 
poprzednim zebraniu Pani Prof. Beata Zakrzewska-Pniewska zaproponowała 
spotkanie on-line z przedstawicielami NFZ i AOTMIT celem wyjaśnienia kwestii 
rejestru. Dotychczas nie uzyskano żadnej odpowiedzi ze strony Agencji.
Nie przedstawiono żadnych wolnych wniosków.
Ustalono termin kolejnego spotkania on- linę Zespołu na 26.09.2023r.

Protokołowała Przewodnicząca

Prof. dr hab. Beata Zakrzewska-Pniewska
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